



FEDERATION INTERNATIONALE DES LUTTES ASSOCIEES
INTERNATIONAL FEDERATION OF ASSOCIATED WRESTLING STYLES



A l'attention

- des Présidents de Fédération
- du bureau et des membres du Comité méditerranéen des Luittes associées

Chers Président et chers amis

Comme convenu nous aurons notre colloque pendant le championnat de la méditerranée jeune. Conformément au programme je vous propose de nous réunir à Alexandrie Egypte le 17 avril de 10H à 13h.

Notre colloque CMLA portera sur plusieurs points :

1. L'intervention du Président de la fédération Egyptienne sur l'organisation
2. Les interventions du représentant de la FILA et du Président et vice Président du CMLA
3. Le bilan de l'année 2012.
4. Les premières interventions de la coordination avec la Confédération Africaine de Lutte, l'Union Arabe de Lutte et le Comité Euro Méditerranée
5. La revue du calendrier
6. Le point financier
7. L'organisation de l'assemble générale élective
8. Questions divers.

Didier Sauvaire
Président CMLA

Att :

- Federation Presidents
- The Bureau and the Mediterranean Committee Members

Dear President and Friends,

As previously discussed, we will organize our Assembly during the Youth Mediterranean Championship. As stipulated in the program, I kindly invite you to this meeting in Alexandria (EGY), 17 April from 10h to 13h.

Our CMLA Assembly will cover these points:

1. The Egyptian Wrestling Federation President' intervention regarding the organization
2. The FILA representative and CMLA President and Vice-President' intervention
3. The 2012 annual report
4. The first interventions of the coordination with the Wrestling African Confederation, the Wrestling Arab Union and the Mediterranean Euro Committee.
5. The calendar review
6. The financial point
7. The organization of the elective general assembly
8. Miscellaneous

Didier Sauvaire
CMLA President